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استاندار تهران خبر داد 

 پلمب چاه های غیرمجاز
 آب شرب

ایسنا| استاندار تهران گفت:  برخورد با چاه های 
غيرمجاز صد درصد پيگيری می شود و چاه های 
غيرمجازی كه برای آب شرب مناسب هستند يا 
بايد برای استفاده شرب تبديل شوند يا در صورت 

قابل استفاده نبودن، پلمب شوند. 
حسين  هاشمی با تأكيد بر اين كه بايد امور آب 
استانداری تهران به چاه های غيرمجاز رسيدگی 
كند، افزود:  با توجه به خشكسالی در كشور بايد 
از بهره ب��رداری از چاه های غيرمجاز برای ش��رب 
جلوگيری ش��ود و ما در اين زمينه تذكر داده ايم. 
اميدواريم به گونه ای عمل ش��ود كه از هدررفت 

غيرمعقول آب جلوگيری شود. 
او در پاسخ به اين پرسش كه آيا برای مديريت 
آب تهران تمهيدات جديدی انديشيده ايد، اظهار 
كرد: در چند م��اه اخير موض��وع صرفه جويی را 
مطرح كرده ايم و اميدواريم مردم استان تهران با 
صرفه جويی در مصرف آب به اس��تانداری كمك 
كنند كه تا پيش از فصل باران مشكلی برای تأمين 

آب پيدا نكنيم. 
هاش��می در پايان گف��ت:  با آب س��د ماهور 
كه از نيم��ه دوم مهر به ش��رق ته��ران به ميزان 
2/5مترمكعب بر ثانيه تزريق می شود، مشكل آب 
تهران كمتر می شود؛ البته كمبود آب جدی است 

و بايد همه در مصرف آن صرفه جويی كنيم. 

عضو شورایعالی نظام پرستاری از حضور 
کمک پرستار بر بالین بیمار انتقاد کرد

 دیپلمه هایی که 6ماهه
 پرستار می شوند

مهر| عض��و ش��ورايعالی نظام پرس��تاری از 
اين كه كمك پرس��تار بر بالين بيمار حضور پيدا 
می كند، انتقاد كرد. به گفته محمد شريفی مقدم، 
تربيت كمك پرستار به بهانه رفع كمبود نيروی 
پرستاری در بيمارستان ها ظلم مضاعف در حق 
بيماران اس��ت، چراكه دنيا به سمت پرستاری 
تخصصی و فوق تخصصی م��ی رود، درحالی كه 
استفاده از افراد ديپلمه كه با يك دوره آموزشی 
6 ماهه در مراكز درمانی حاضر می شوند، ظلم به 

بيماران است. 
او در توضيح بيشتر گفت: به بهانه كمبود كادر 
پرستاری، سعی در احيای كمك پرستاری دارند، 
درحالی كه موضوع تربيت كمك پرستار در اوايل 
دهه 70 يك بار مطرح شد كه آن زمان با واكنش 
جامعه پرستاری مواجه و منتفی شد. حالا وزارت 
بهداشت می خواهد دوباره س��راغ كمك پرستار 
برود ت��ا از اين طريق، كمبود كادر پرس��تاری در 

بيمارستان ها را جبران كند. 
عضو شورايعالی نظام پرستاری با اعلام اين كه 
تربيت پرس��تار در يك دوره 6ماهه و حضور او بر 
بالين بيمار، با مشكلاتی همراه خواهد شد، ادامه 
داد: درحالی ك��ه دنيا به س��مت تربيت پرس��تار 
تخصص��ی و فوق تخصص��ی می رود، اس��تفاده 
از كمك پرس��تار برای پاس��خگويی به نيازهای 

بيماران، نمی تواند راهكاری سازنده باشد. 

هشدار رئیس کمیسیون محیط زیست و خدمات شهری شورای شهر تهران:

 آب تهران برای کودکان  زیر 10سال مناسب نیست
  مرتضی طلایی:  ساخت برج 17 طبقه در باغ پسیان را متوقف کنید

ش�هروند| ص��دور پروانه س��اخت هتل��ی 17 
طبقه در خيابان وليعصر ته��ران، در تقاطع خيابان 
مقدس اردبيل��ی و فلاحی روی خاكس��تر درختان 
باغ پس��يان صدای اعتراض شورای ش��هر تهران را 
بلند كرده اس��ت. قرار اس��ت اين غول 17 طبقه در 
حاشيه خيابان ولی عصر تهران كه يكی از محورهای 
تاريخی- طبيعی ثبت ش��ده در فهرس��ت آثار ملی 

است، ساخته شود. 
چندماه پيش خبر رسيد تخريب و قطع درختان 
باغ پس��يان در خيابان ولی عصر آغاز شده، باغی كه 
دست كم يكصد اصله درخت كهنسال و چنار قديمی 
و يكی از خانه باغ های تاريخی شميران در آن وجود 
دارد. اين باغ يكی از بزرگ ترين باغ هايی است كه پس 
از تخريب گسترده باغات در دهه های اخير در تهران 
باقيمانده و البته چهارمين قطعه باغی اس��ت كه در 
محدوده منطقه زعفرانيه- پسيان با مجوز شهرداری 
تهران تخريب می ش��ود. پيش��تر خبرگزاری مهر با 
انتشار تصاوير و مستنداتی از قطع درختان و تخريب 

اين باغ خبر داده بود. 
مستنداتی كه از صدور پروانه س��اخت در اين باغ 
صادرش��ده نش��ان می دهد اين باغ هم مثل خيلی 
ديگر از باغ ها تهران قرار  است تخريب شود تا به جای 
آن يك هيولای س��اختمانی بس��ازند. هرچند حالا 
حرف س��اخت هتلی 17 طبقه اس��ت ام��ا واقعيت 
اين اس��ت كه مصوبات كميس��يون ماده پنج نشان 
می دهد ش��هرداری تهران تقاضای ساخت مجتمع 
جهانگردی 31 طبقه در اين باغ را به كميسيون ماده 
5 برده اس��ت و درنهايت كميسيون با ساخت هتلی 
17 طبقه موافقت كرده اس��ت. البته اين مصوبه به 
امضای نماينده س��ازمان حفاظت محيط زيست و 
نماينده وزارت نيرو نرسيده اس��ت اما با وجود عدم 
موافقت نماينده س��ازمان حفاظت محيط زيس��ت 
كميسيون ماده پنج با امضای نماينده وزارت كشور، 
نماينده وزارت راه و شهرسازی، نماينده وزارت جهاد 
كش��اورزی و امضای تعجب برانگيز نماينده سازمان 
ميراث فرهنگی، رئيس شورای شهر تهران و شهردار 

تهران به تصويب رسيده است.  
ديروز »مرتضی طلايی«، نايب رئيس شورای شهر 
تهران در مورد ساخت هتل 17 طبقه در باغ پسيان 
واقع در خيابان وليعصر هش��دار داد و از ش��هرداری 
تهران خواس��ت ادامه اين پروژه را متوقف كند چرا 
كه س��اخت چنين مركز تج��اری عظيمی هويت 
تاريخی، طبيعی و فرهنگی خيابان ولی عصر را نابود 
كرده و زمينه را برای تجاری شدن اين خيابان فراهم 

می كند.  
طلايی در نود و نهمين جلسه علنی شورای شهر 
تهران كه ديروز برگزار ش��د، در مورد س��اخت هتل 
17 طبقه در خيابان وليعصر به قاليباف تذكر داد و با 
بيان اين كه خيابان وليعصر به ثبت ملی رسيده است 
گفت:  قرار است هتل 17 طبقه ای در باغ پسيان كه 

2600 متر پهنا دارد ايجاد شود.  
او با بيان اين كه 100 اصله چنار هفتادساله در اين 
باغ وجود دارد، گفت: كميسيون ماده 5 با درخواست 
تأس��يس هتل 17 طبقه به جای 31 طبقه موافقت 
كرده اس��ت اما اميدوارم شهرداری از ايجاد اين هتل 
جلوگيری كند چرا كه قطعا پ��س از مدتی خيابان 
وليعصر به خياب��ان برج های تج��اری و اداری بدل 

می شود.  
او با بيان اين كه در طرح تفصيلی تراكم M111 و 
حداقل ساخت9 طبقه برای اين منطقه در نظر گرفته 
شده است، گفت: »قطعا با ساخت اين هتل بر اثر سايه 

ساختمان، مابقی درختان نيز نابود می شوند.«
نايب رئيس شورا در مورد اعتراض جمعی از كسبه 
17 شهريور گفت: اجرای طرح پياده راه 17 شهريور 
يك كار فرهنگی بود اما منافع ذينفعان مورد توجه قرار 
نگرفت و اميدوارم حل اين مسأله به صورت اورژانسی 
در دستور كار قرار گيرد چرا كه اگر جايگزينی برای 
آن در نظر گرفته نشود مجبور هستيم خيابان را باز 
كنيم و اين درحالی است كه می توان با توافق با كسبه 

اين مشكل را حل كرد. 
 هشدار حافظی 

به نیترات 30 درصدی آب تهران 
جلسه ديروز شورای ش��هر تهران يك نطق پيش 
از دس��تور هم داش��ت. رحمت الله حافظی، رئيس 
كميسيون محيط زيست شورای شهر تهران ناطق 

جلسه ش��ورا در صحبت هايش نس��بت به نيترات 
موجود در آب تهران هش��دار داد و گفت: سال های 
گذش��ته 75 درصد آب تهران توسط س��دها و تنها 
25 درصد توسط چاه های عميق پوشش داده می شد، 
اما متأس��فانه امس��ال 58 درصد از آب تهران توسط 
سدها و 42 درصد توسط چاه ها تأمين می شود و آب 

چاه ها دارای نيترات است.  
حافظی با بيان اين كه براس��اس اس��تانداردهای 
جهانی ميزان نيترات در هر ليتر آب PPM  45 بايد 
باشد، گفت: اما برای آب ما اين عدد حدود 50 درصد 
است.  او با بيان اين كه آب پشت سدها زير 10 درصد 
نيترات دارند كه برای مصرف انسانی بسيار مناسب 
است، گفت: اما به واسطه حفر چاه های عميق ميزان 
نيترات موجود در آب ها 60 درصد است كه آب چاه با 
سد تلفيق شده و درحال حاضر نيترات موجود در آب 

تهران 30 درصد است.  
به گفته حافظی كودكان زير 10 سال بايد آب كمتر 
از 10 درصد نيترات مصرف كنند و اين ميزان نيترات 

در آب موجب مرگ نوزادان زير سه ماه می شود.  
او ب��ا بيان اين ك��ه روزانه س��ه ميلياردتومان برای 
تصفيه آب تهران هزينه می ش��ود، گفت: پيشنهاد 
می كنم بخش��ی از اين هزينه به تأمين آب معدنی 
ارزان قيمت برای مصرف ش��هروندان هدايت شود و 
آب لوله كشی برای ساير مصارف صرف شود چرا كه 

تنها يك درصد از آب برای شرب مصرف می شود.  

تذکر مسجد جامعی درباره حادثه جمهوری
چندماه ديگر س��الروز حادثه آتش سوزی خيابان 
جمهوری است، حادثه ای كه منجر به مرگ دو كارگر 
زن تهرانی شد و انتشار فيلم های آن تا مدت ها بحث ها 
و حرف ه��ای زيادی را درباره نق��ص ناوگان ايمنی و 

ضعف مديريت در آن به راه انداخت. 
 ديروز احمد مس��جد جامعی، عضو كميس��يون 
فرهنگی شورای ش��هر تهران در جلسه علنی شورا 
همزمان با تقدير و تشكر از آتش نشانان در خواست 
كرد گزارش��ی برای پيگيری حادثه جمهوری ارايه 
ش��ود.  او با يادی از ش��هيد اميد عباسی، آتش نشان 
فداكار و تأكيد بر اين كه عباسی چهره ماندگاری در 
اين حوزه است، از معصومه  آباد، رئيس كميته ايمنی 
شورا درخواست كرد گزارش پيگيری مرگ دو نفر در 

آتش سوزی در خيابان جمهوری را ارايه كند.  
همچنين »محسن سرخو« عضو كميسيون عمران 
نيز با بيان اين كه ما در شورای شهر و مديريت شهری 
نقش بسزايی در پيشگيری از بروز حوادث داريم، گفت: 
حدود س��ه مرتبه مصوباتی را برای ارتقای تجهيزات 
و آموزش آتش نش��انان تصويب كرديم اما متأسفانه 
بعد از گذشت چندماه هيچ گونه پيشنهادی از سوی 
شهرداری برای بررسی به شورای شهر نرسيده است.  
او با اش��اره به خطرات موجود در ش��هر تهران گفت: 
حضور به موقع نيازمند تجهيزات و آموزش های لازم 

است و بايد تجهيزات موجود نيز به روز باشند.

گزارش 2

رئیس تیم درمان دانش آموزان شین آبادی: 

درمان دانش آموزان شین آبادی 
تا 1۵ سال دیگر ادامه دارد

ایلنا| رئيس بيمارس��تان حض��رت فاطمه )س( 
بيمارس��تانی كه دانش آموزان شين آبادی از دی ماه 
 سال گذشته تاكنون برای ادامه درمان خود به آن جا 
معرفی ش��ده و تحت درمان قرار گرفته ان��د با ارايه 
گزارشی به تش��ريح روند درمانی اين دانش آموزان 

پرداخت. 
محمدج��واد فاطم��ی در رابطه ب��ا آخرين وضع 
درمانی دانش آموزان حادثه ديده شين آبادی گفت: 
اي��ن دانش آم��وزان پ��س از كش وقوس هاي��ی كه 
درخصوص درمانش��ان به وجود آمد، بع��د از اين كه 
معاونت درمان وزارتخانه وارد موضوع ش��د و درمان 
اين بچه ها را به عهده گرفت به بيمارستان ما معرفی 
و همگی توس��ط يك تيم تخصصی پلاس��تيك و 
ترميمی ويزيت ش��دند. رئيس بيمارستان حضرت 
فاطم��ه )س( طی ارايه گزارش��ی درخصوص وضع 
اين دانش آموزان خاطرنش��ان كرد: 26 دانش آموز 
در اين س��انحه دچار سوختگی شده اند كه 12نفر از 
آنها س��وختگی خيلی جدی دارند و به همين دليل 
به درمان طولانی مدت و عمل های جراحی متعددی 
نيازمند هس��تند، اما بقيه اين كودكان س��وختگی 
جدی ندارند و سوختگی آنها محدود و ناهنجاری و 
تغيير شكل در بدنش��ان به خصوص دست و صورت 
كمتر ايجاد شده است كه البته آنها نيز در حال درمان 
هستند ولی درمانشان مشابه 12نفری كه سوختگی 

جدی دارند، نيست. 
او افزود:  5نفر از اين 12نفر نيز س��وختگی خيلی 
ش��ديد دارند كه نياز به عمل های تخصصی، ويژه و 
درمان طولانی تری دارند. فاطمی يادآور شد: زمانی 
كه اين كودكان برای درمان در اختيار ما قرار گرفتند، 
تيمی تخصصی متشكل از سه تا پنج جراح پلاستيك 
همه اين كودكان را ويزيت كردند. او در رابطه با روند 
درمانی اين دانش آم��وزان گفت:  به طور كلی آنها در 
طول اين مدت 36بار ويزيت ش��ده اند، 50بار مورد 
عمل جراحی و بيش از 100بار تحت مشاوره بالينی 
قرار گرفته ان��د و 47بار هم لي��زر و نزديك به 50بار 
فيزيوتراپی و كاردرمانی برايشان در اين بيمارستان 
انجام شده اس��ت. فاطمی با بيان اين كه طول مدت 
درمان دقي��ق دانش آم��وزان ش��ين آبادی به طور 
قطعی مشخص نيست، خاطرنشان كرد: سوختگی 
يك بيماری اس��ت كه تا آخر عمر فرد ادامه دارد به 
اين معنا كه فرد وقتی می س��وزد و پوست بدنش از 
بين می رود هيچ وقت خوب نمی ش��ود، لذا اينگونه 
نيست كه ما بتوانيم بگوييم كه عمل اين بچه ها چه 
زمانی به طور قطع تمام خواهد شد. وی خاطرنشان 
كرد: دانش آموزانی كه  درصد سوختگی شان پايين 
است به مرور زمان بهتر خواهند شد و به حد طبيعی 
خواهند رسيد، اما آنهايی كه  درصد سوختگی شان 
بالاست، روند درمانشان ممكن است؛ حداقل بين 10 

تا 15سال به طول بينجامد. 
فاطمی همچنين در مورد تعداد عمل های جراحی 
باقيمانده دانش آموزان حادثه ديده شين آبادی گفت: 
اين كه اين دانش آموزان به چند عمل جراحی ديگر 
نياز دارند، مشخص نيس��ت، اما حداقل سالی سه تا 
پنج عمل جراحی خواهند داشت و اين روند حداقل 

بين 10 تا 15  سال ديگر ادامه خواهد يافت.

سایپانیوز: سايپا براساس يكسری دستورات تكليفی 
در سال های 88 و 89 متاسفانه مجبور به برخی معاملات 
نامتعارف ازجمله خريد س��هام ش��د و دو خودروسازی 
ورشكس��ته بخش خصوصی كه هيچ گون��ه محصولی 
نداش��تند و فقط بدهی های كلانی به بانك ها داش��تند 
را خري��داری كرد كه هيچ گونه س��ودی برای س��ايپا در 
برنداشت. علاوه بر اين در آن سال ها سايپا درگير يكسری 
پروژه های غيرضروری و كارشناسی نشده كه صرفا منشأ 
سياسی داشت، شد و حدود 2500 ميليارد تومان بدهی به 
اين گروه تحميل شد كه باعث ايجاد بحران برای اين گروه 

بزرگ خودروسازی گرديد. 
 به گزارش س��ايپانيوز، در مراس��می كه به مناسبت 
فرارسيدن هفته دفاع مقدس و تجليل از كاركنان فرزند 
شهيد شاغل در گروه خودروسازی سايپا در شركت پارس 
خودرو برگزار ش��د، مهندس مدن��ی - مديرعامل گروه 
خودروسازی سايپا- ضمن قدردانی از حمايت های وزير 
صنعت، معدن و تجارت، فرارس��يدن هفته دفاع مقدس 
را تبريك گفت و افزود: ارزش ها و معيارهای خلق ش��ده 
در دفاع مقدس بايد س��رلوحه تمامی كارهای ما باشد و 
احساس آرامشی كه اكنون در كشور به خصوص در حوزه 
توليد به وجود آمده به دليل زحمات و ازخودگذش��تگی 

رزمندگان دفاع مقدس است. 
مدنی افزود: در  س��ال های 90 و 91 با وجود شرايطی 
خ��اص و ايجاد 4 ش��وك افزاي��ش قيم��ت ارز، افزايش 
مشكلات شرايط گشايش اعتبار، بيان جمله معروف پرايد 
كيلويی چند؟، تحريك مردم به نخريدن خودرو و افزايش 
تحريم های بين المللی، خوشبختانه توانستيم با تلاش و 
همت همه همكاران، با وجود كمبود نقدينگی، شركت را 

به روال عادی برگردانيم. 
وی سياست زدگی از كل گروه سايپا را ازجمله كارهای 
مهم انجام شده دانس��ت و گفت: خوشبختانه توانستيم 
فضای مسموم سياسی را كه در گروه سايپا حاكم شده بود 
پاك كنيم، علاوه بر اين بدهی های سنگينی را كه ايجاد 
ش��ده بود با فروش دارايی های مازاد موفق به بازپرداخت 

شديم كه در اين مس��ير حمايت های دولت تدبير و اميد 
و به خصوص مقام محترم وزارت صنعت، معدن و تجارت 
ستودنی اس��ت و اين موارد باعث خروج صنعت از بحران 

ايجادشده بود. 
مديرعامل گروه خودروسازی س��ايپا افزود: سه اصل 
اساسی توليد، توس��عه محصول و صادرات را در اولويت 
قرار داديم و نتايج خوبی را هم به دس��ت آورديم و امسال 
نسبت به  سال گذشته 35 درصد افزايش توليد داشته ايم 
و براساس برنامه ريزی اين روند توليد را افزايش خواهيم 

داد. 
وی خاطرنشان كرد:  سال گذشته توليد خوب بود ولی 
تحريم ها باعث ايجاد اش��كال در روند كاری شد. البته با 
ايجاد توس��عه محصول براس��اس برند داخلی سعی در 

برطرف كردن مشكلات داريم. 
وی برنامه توليد محصولات س��ايپا را براس��اس برند 
داخلی دانست و گفت: براس��اس برنامه 60 تا 70 درصد 
محصولات با برند سايپا توليد خواهد شد و بقيه محصولات 
نيز با همكاری شركای جديد خارجی و براساس فرهنگ 
همكاری های متقابل توليد و عرضه خواهد ش��د. البته با 
وجود كمبود شديد نقدينگی ايجاد تنوع به اين اندازه در 

تاريخ خودروسازی بی سابقه بوده است. 
مدنی با اشاره به توليد 13 محصول جديد در  سال آينده 
در گروه سايپا گفت: نقشه راه گروه سايپا، افزايش محصول 
و ايجاد تنوع اس��ت و بر همين اس��اس درحال طراحی 
پلتفرم جديد SP100 هستيم و اين تنها پلتفرمی است 

كه با مشاركت مهندس��ان ايرانی درحال ساخت است. 
علاوه بر اين خودرو سراتو به توليد انبوه رسيده و از هفته 

آينده پيش فروش خواهد شد. 
مديرعامل گروه خودروسازی س��ايپا با اشاره به وضع 
خوب ش��ركت س��ايپا در صادرات محصول گفت: سايپا 
جزو بهترين شركت های صادراتی است و در شش ماهه 
اول امسال 88 درصد كل صادرات خودرو كشور متعلق به 
سايپا بوده و تا آخر  سال 32 هزار خودرو صادر خواهيم كرد 
و در اين وضع صادرات محصول در رفع نياز ارزی بس��يار 

مناسب است. 
وی در رابطه با استراتژی های كيفی محصولات گفت: 
سند راهبردی كيفيت تدوين شده و به وزارت صنعت، 
معدن و تجارت و سازمان گس��ترش و نوسازی صنايع 
ايران ارايه ش��ده و ش��اخص كيفی محصولات در گروه 
سايپا درحال بهبود و رضايت مشتريان درحال برآورده 
شدن است و جهت افزايش كرامت مشتريان برنامه های 

فرهنگی را در دستور كار قرار داده ايم. 
وی درخصوص منابع انسانی گروه سايپا خاطرنشان 
كرد: برخلاف شركت های خارجی كه در بروز مشكلات 
مالی اولين برنامه تعديل نيروها را در دس��تور كار قرار 
می دهند، س��عی كرديم در وضع بحرانی ايجادش��ده، 
هيچ نيروي��ی را تعديل نكني��م و به طوركلی 3 هزار نفر 
را بازنشس��ته كرده ايم. همچنين ب��رای اولين بار طرح 
بازنشستگی س��خت و زيان آور را در سايپا اجرا كرده ايم 
و به همين دليل فشار نقدينگی به ما وارد شده البته در 

آينده وضع بهتر خواهد شد. 
مديرعامل گروه خودروس��ازی س��ايپا افزود: بعضی 
اظهارنظرهای غيركارشناسی در كسب و كار ما تأثيرگذار 
بوده و باعث افزايش مي��زان انصرافی های خريد خودرو 
و كاه��ش پيش فروش ش��ده و درنهايت مان��ع از جذب 
نقدينگی ش��ده و متاس��فانه هرزمان كه خودروسازی 
خواست نفسی بكشد و حركتی رو به جلو داشته باشد يك 
صحبت نابجا يا تصميم غيرعقلانی به اين صنعت ضربه 

زده است.
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